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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 26 octombrie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.1961 din 20 octombrie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 26 octombrie 2017, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 

7. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 

9. Ionescu Liviu Ovidiu 

10. Pick  Ladislau 

11. Sîrbu Adelina Veronica 

12. Matei Mihai 

13. Ţigănilă George 

14. Meclea Alina 

15. Vladu Alexandru 

16. Neacşu Lucian 

17. Muscalu Ionel 

18. Ciulacu Mirela 

19. Barbu Ionuţ 

20. Dragomir Ion 
 

Absenţi:  

1. Anghelescu Adrian Valentin 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Barbu Ionuț, ales prin H.C.L. nr. 344 din 31 

august 2017. 



 2 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Bună ziua! Înainte de a începe ședința ordinară, vă 

rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 20 de consilieri, ședința este legal 

constituită, putem începe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să 

aprobăm procesul verbal al şedinţei ordinare din data 28 septembrie 2017. Cine este 

pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 octombrie 

2017. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Acum supunem la vot ordinea de zi! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș vrea să 

suplimentăm ordinea de zi cu un punct nou. Un punct privind aprobarea unor tarife 

aferente activităților prestate la bazele sportive, practicate de societatea Giurgiu Servicii 

Locale S.A.. Am înțeles că s-au întrunit comisiile. Este vorba de cinci activități care se 

realizau în bazele sportive și care, de câțiva ani nu puteau fi facturate către municipalitate 

datorită faptului că nu aveau aprobate aceste tarife. Este vorba de un electrician, un 

instalator, femeia de serviciu care aspiră în cadrul bazelor sportive. Deci, un impact de 

maxim 10.000 lei/lună. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Supun la vot ordinea de zi cu suplimentarea 

propusă? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului de 

acordare a unui sprijin financiar consumatorilor răzleţi, persoane fizice aflate în 

dificultate, pentru achiziţionarea şi montarea de centrale de apartament, aprobat 

prin Hotărârea Consiliului Local nr.223 din data de 29 iunie 2017 
 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.302 din data de 31 august 2017 pentru aprobarea 

Regulamentului privind activitatea de blocare, ridicare, transport, depozitare şi 

eliberare a autovehiculelor/vehiculelor staţionate, parcate 

neregulamentar/abandonate pe domeniul public al Municipiului Giurgiu 

precum şi prevederi privind respectarea normelor de parcare pe domeniul public, 

în parcările de domiciliu/reşedinţă sau sediu/punct de lucru, de pe raza 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială Liber Trans Com S.R.L., referitor 

la Serviciul de transport local pentru categoria subvenţionată – elevi 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice pentru Aparatul  de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu şi direcţiilor din subordinea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în Inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a unor imobile şi transmiterea 

acestora în folosinţă gratuită către societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a imobilului Cămin Repchim, situat în 

șoseaua Sloboziei - zona Istru şi aprobarea desfiinţării, casării şi valorificării 

acestuia 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri aflate în exploatarea 

S.C. Global Energy Production S.A. din incinta Punctului Termic nr.15 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în domeniul public 

al Municipiului Giurgiu şi transmiterea în administrare a unui obiectiv de 

investiţii – Monumentul „Tudor Vianu” către Inspectoratul Şcolar Judeţean 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 

a unui imobil situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 

a unui teren situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii raportului de evaluare și a documentației tehnice de 

dezmembrare necesare vânzării prin licitație publică a terenurilor situate în 

Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, adiacent nr.4A, respectiv 

Bulevardul București, nr.57 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici, aș vrea să dau cuvântul, să-i permiteți 

domnișoarei arhitect șef să prezinte situația zonei respective, ce se dorește de către 

administrația locală să se realizeze în zona aceasta, ce se dorește de către investitori să se 

realizeze și de ce a fost nevoie de acest proiect de hotărâre. Este vorba de proiectul 

privind terenul de lângă… 

Domnișoara arhitect Vărzaru Cătălina: Este vorba de terenul situat între 

bulevardul Mihai Viteazu și bulevardul CFR sau bulevardul București. Este o zonă 

cuprinsă în PUG-ul municipiului ca fiind zonă centrală cu clădiri administrative și 

comerciale. O să fac o scurtă trecere în revistă la ce se întâmplă în acest moment acolo.  

Anul acesta a fost dată autorizația de construire pentru spațiu comercial în această 

zonă. Aceasta este zona blocurilor ANL pentru medici. A fost dată autorizația și urmează 

să, au început lucrările. Apoi, tot în zona autogării unde s-au desființat garajele, urmează 

să fie restructurată zona cu parcări și spații verzi. Primăria are în plan extinderea corpului 

Primăriei dinspre CFR prin realizarea unui birou unic pentru cei care au solicitări, să 

poată să ia legătura mai repede cu persoane din cadrul Primăriei. Ulterior, la terenul cu 

deschidere înspre bulevardul Mihai Viteazu, un investitor privat și-a exprimat dorința de 

a realiza un spațiu comercial. Conform Planului Urbanistic General, zona se încadrează în 

zona destinată comerțului și serviciilor. În acest sens, rămâne o zonă cu instituții care în 

prezent sunt greu accesibile, Inspectoratul, Camera de Comerț. În acest sens, Primăria 

dorește, am făcut o propunere având în vedere toate obiectivele pe care le-am menționat 

mai devreme, inclusiv extinderea Primăriei, pornind cu accesul din bulevardul CFR pe o 

arteră din bulevardul Mihai Viteazu. A fost luat în considerarea amplasamentul 

locuințelor pentru medici, dar și viitorul amplasament pentru alte locuințe colective, cele 

marcate cu galben. În acest sens ne dorim restructurarea zonei acesteia.  

La nivel carosabil, după cum am spus, se creează structura aceasta, se creează 

locuri de parcare de reședință pentru instituțiile publice și în același timp se dorește o 

străpungere a acestei artere către bulevardul București, dar doar la nivel pietonal. În acest 

sens, au rezultat, dacă suprapunem lotul celor care-și doresc să realizeze investiția, au 

rezultat două fâșii de teren care în momentul acesta nu sunt construibile. Investitorul și-a 

exprimat dorința de a concesiona aceste terenuri. Dacă le concesionează, nu ar putea să 

realizeze investiția, pentru că pentru autorizare, în momentul în care vine cu planul 



 7 

cadastral, nu se poate autoriza pe un teren proprietate și pe  unul concesionat. Și din ce 

știu, și-a exprimat dorința de a cumpăra aceste terenuri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mulțumim! Acesta a fost mobilul, cauza, pentru 

care astăzi s-a venit cu un proiect de hotărâre privind vânzarea, realizarea raportului de 

evaluare și a dezmembrării terenului, respectiv alipirea și vânzarea acestor două loturi de 

teren. Investitorul ceruse achiziția directă. Nu este posibil, drept urmare se va scoate la 

licitație acest teren după evaluare, conform reglementărilor în vigoare. După ce se va face 

evaluarea, se va scoate la licitație. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

unui spațiu situat în incinta Dispensarului 5-9, din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

unui teren situat în Municipiul Giurgiu, șoseaua Bălănoaiei, adiacent 

Penitenciarul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii unor contracte de 

concesiune 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.361/28.09.2017 privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliile de Administraţie şi în 

Comisiile de Evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale unităţilor de 

învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu în Comisiile de Evaluare şi asigurarea calităţii 

educaţiei ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli pe anul 2017 al societății Giurgiu Servicii Publice S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri şi Cheltuieli pe anul 2017 al Societăţii Comerciale Pază Publică 

Giurgiu S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind constatarea demisiei unui membru al 

Consiliului de Administraţie din cadrul societăţii GIURGIU SERVICII 

LOCALE S.A. aflată sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„P.U.Z. – Zona Canal CAMA” 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să-i dau cuvântul iarăși, domnișoarei 

arhitect șef să prezinte acest PUZ, necesitatea lui și ce se poate realiza în viitorul nu 

foarte îndepărtat. Dat fiind faptul că în Axa 4.2, Canalul Cama reprezintă o prioritate 

privind accesarea fondurilor europene și transformarea acestei zone, că la un moment dat 

nu se întâmplă nimic și nu reprezintă nimic, într-o zonă destinată recreerii, un spațiu 

verde și o zonă utilă turismului, cât și cetățenilor care vin în Giurgiu, dar și cetățenilor din 

municipiul Giurgiu 

Domnișoara arhitect Vărzaru Cătălina: Zona se află în partea de sud a orașului, de 

o parte de și de alta a Canalului Cama, pe o suprafață de aproximativ 30 hectare. Se află 

într-o zonă verde, momentan neamenajată, nu este inclusă în registrul spațiilor verzi. În 

zonă, în prezent sunt spații degradate. Este o zonă destul de ușor accesibilă din punct de 

vedere al arterelor. 

Prezintă pe planșe PUZ-ul.  

În urma acestui proiect se dorește introducerea acestui teren în registrul local al 

spațiilor verzi, valorificarea malurilor și crearea de activități pentru locuitori, pentru 
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turiști. Proiectul vine în continuarea proiectului care s-a realizat adiacent Podului Bizets 

și vroiam să menționez și proiectul pentru cetate care presupune valorificarea cetății 

Giurgiu și integrarea acesteia în circuitul turistic. Dacă aveți întrebări, vă stau la 

dispoziție. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Singurul lucru pe care aș vrea să-l punctez, spre 

știința dvs., pentru acest proiect avem deja prefinanțare de 6,3 milioane de euro fonduri 

europene, la care se adaugă 300.000 euro sursă proprie, 200.000 de euro – 2%, deci, 

aproape 6,5 milioane de euro sunt destinați pe Axa 4.2 – reconversie urbană pentru acest 

proiect. Cum vă spunea și domnișoara arhitect, s-a întârziat din 2016 de când puteam să-l 

aprobăm, tocmai să integrăm acest PUZ pe viitorul proiect european, să nu mai fie nevoie 

să ne dorim să putem să facem ceva și să nu avem reglementările stabilite pentru acea 

dorință care este finanțabilă în acest moment. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: E un proiect ambițios! Mă așteptam și cred că 

ar fi bine să prindem și dezvoltarea Parcului Alei cu Baza Voința. Mergem în parc, acolo 

și ați văzut că Baza Voința este un dezastru. Haideți să prindem, că tot suntem în zona 

aceasta de…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Odată făcut un PUZ, nu mai poți să cuprinzi și…. 

Iar, Aleiul și Baza Voința au fost deja în zona centrală, au fost trecute. Și noi, am aprobat 

în urmă cu ceva ani PUZ-ul zonei centrale în care era cuprins și Parcul Alei cu toată zona 

adiacentă, cu funcțiuni. PUZ-ul nu face decât să stabilească funcțiunile. Cum vom face 

proiecte? Este treaba ulterioară. Deci, noi în acest moment, pentru Alei și Baza Voința, 

dacă vreți să vă spun, Baza Voința, anul viitor…. În locul Bazei Voința se lucrează la un 

studiu de fezabilitate privind realizarea unui patinoar. Deci, zona baza Voința, în Parcul 

Alei se lucrează la o parcare care să preia o parte din, în zona caselor, jos, lângă 

monumentul Francez, se lucrează la un proiect privind parcare. 

Am încercat să depunem pe fonduri europene, numai că parcul Alei este sit 

monument în totalitate și nu anumite lucruri și atunci…. Ne-a fost greu, nu am îndeplinit 

cerințele. Iar, Parcul Alei a intrat în PUZ-ul zonei centrale. Deci, avem PUZ pentru 

Parcul Alei! Noi mai trebuie să facem un PUZ acum pentru, strict pentru cetate, dar, am 

ajuns să facem pe bucățele, bucățele, din cauza monumentului. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 9.000 lei, pentru Asociaţia Partida Romilor Pro Europa – 

Filiala Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind acordării unui sprijin financiar în sumă 

de 2.000 lei, doamnei Caragea Rodica din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii ajutorului de la 

Bugetul local pentru încălzirea locuinţei cu energie termică în sistem centralizat 

a consumatorilor vulnerabili pentru sezonul de încălzire 01 noiembrie 2017 – 31 

martie 2018 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 2.000 lei, domnului Rădulescu Ion din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Grupului Local de 

Lucru pentru incluziunea minorităţii rome din Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 154.206 lei, 

în vederea acordării cadourilor de Crăciun pentru preşcolarii şi elevii din 

Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare 

nerambursabilă a Asociației Club Sportiv Pro Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am uitat pe proiect în comisie și am văzut 

că din 12.000 de lei, 8.000 de lei se duc la Federația Județeană de Fotbal. Adică, copiii 

aceștia, vrem să-i ajutăm cumva, dar numai 4.000 de lei se duc pe echipamente, pe apă, 

medicamente și ce mai au ei acolo.  

Am cerut pentru cei 8.000 de lei să avem și noi un desfășurător al cheltuielilor. Ni 

s-a trimis aici, dar este un buget relativ în care sunt taxele de participare, fără să avem 

însumate sumele respective pe fiecare grupă în parte. Mi se pare că în loc să ajutăm copiii 

aceștia la nivel județean mai mult le punem piedici. Sunt niște sume extraordinar de mari 

ca acești copii să joace în Liga a IV-a, înțeleg și sunt juniori. 

Părerea mea personală e că și Asociația de fotbal ar trebui să pună niște taxe care 

să fie pur și simplu, onorifice pentru copii, ca să-i ajutăm cu toții ca să meargă mai 

departe și să se dezvolte. Altfel, vă dați seama, două treimi din banii aceștia merg către 
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federație, ceea ce nu mi se pare chiar corect, dacă vrem să ajutăm mișcarea sportivă, mai 

ales copiii. Mulțumesc! Și mai vreau ca acest buget să fie prins în proiectul pe care-l 

aprobăm acum. Suntem de acord, dar parcă sunt prea mulți bani care se duc la federație și 

puțini bani care duc la copiii. 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu ascund faptul că am stat lângă președintele 

acestui club și l-am sprijinit atât cât am putut, pentru ca astăzi, prin hotărârea pe care o 

vom lua, să ajutăm acest club format din 100 de copii și seniori, care funcționează în 

momentul de față cu bani personali. Ei nu au altă sursă de venit decât din sprijinul pe care 

fiecare dintre acești oameni, părinții copiilor participă cu sume de bani, ca ei să poată să 

desfășoare activitatea sportivă.  

Este foarte adevărat, cum spunea domnul Vladu, însă nu trebuie să uităm, că 

sumele nu sunt numai pentru acest club. Toate cluburile, indiferent că  sunt de fotbal sau 

alte ramuri sportive, suportă o contribuție către federație. Copiii, părinții, seniorii, 

membrii acestui club fac chetă și asigură plata medicului, chiria terenului, arbitrajul și așa 

mai departe. Că se plătește mult la federație, nu suntem vinovați nici noi, asta sunt 

reglementările pe care trebuie să le respectăm chiar dacă nu ne convine. Ei au un suport 

financiar foarte redus. Au fost oameni din Giurgiu care i-au ajutat și vreau să amintesc și-

i mulțumesc domnului director Cartojan de la Zona Liberă și consilierului local 

Anghelescu Adrian. Chiar dacă nu este, rog colegii de la PNL să-i transmită mulțumirile 

copiilor, pentru că domnia sa, va suporta contravaloarea tricourilor pentru echipa de 

juniori. Acesta este motivul pentru care, suma pe care au solicitat-o, în campionatul în 

derulare, ei pot să-și asigure confortul sufletesc și că nu vor mai sta cu mâna întinsă, ca 

niște copii, ca niște tineri, ca niște oameni la a doua tinerețe, să dea cu piciorul în minge. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Mulțumim! Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul Local a 

sumei de 9.200 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor 

Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu, în beneficiul 

copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de iarnă - CRĂCIUNUL 

  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli pe anul 2017 al Societății Comerciale Administrația 

Domeniului Public și Privat S.A. Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al 

Bugetului Local pentru trimestrul III 2017 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2017 şi rectificarea Listei de Investiţii aferente 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitației de 

subconcesionare teren în data de 28.11.2017 și aprobarea documentației de 

atribuire necesare desfășurării licitației 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii parcelei de teren 

P1A1/1 şi a tarifului minim de pornire la licitaţia de închiriere teren, organizată 

de S.C. Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri şi Cheltuieli pe anul 2017 al societăţii Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife aferente 

activităților prestate la bazele sportive, practicate de societatea Giurgiu Servicii 

Locale S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Mai avem pe ordinea de zi și: 

       1. Analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, pe trimestrul 

III 2017. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, înainte de a trece la 

”Diverse” sau la discuții, aș vrea să-mi permiteți să transmit domnului consilier și celor 

care poartă numele sfântului mucenic Dumitru – izvorâtorul de mir, multă sănătate, multă 

fericire, bucurii, lor și familiilor lor. Și cetățenilor care poartă acest nume, aceleași urări 

de bine din partea administrației orașului Giurgiu. Totodată, să-mi permiteți, domnule 

președinte, să felicit cei doi sărbătoriți de luna aceasta: domnul Neacșu Lucian și domnul 

Oprișan Gigi. 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea să vă întreb și eu ceva. De când unul 

dintre directorii dvs., de la Poliția Locală…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Unul, avem! 

Domnul consilier Țigănilă George: Adjunctul! Folosește una dintre mașinile 

unității Poliției Locale în scopuri personale? De când parchează la domiciliu? Și m-ar 

interesa, totuși, dacă benzina pe care o consumă acest autoturism o plătește dânsul din 

buzunar sau tot, din banii Poliției Locale? În loc această mașină să meargă la urgențele pe 

care dvs. le aveți în zilele respective, o găsim la domiciliul dânsului și pe post de alte 
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lucruri. Vreau să vă aduc la cunoștină dvs., personal și totodată să-mi spuneți măsurile pe 

care le veți lua. Nu acum, la următoarea ședință! 

Domnul primar Barbu Nicolae: După cum știți sau ar trebui să știți, Poliția Locală 

nu este subordonată Primarului, este subordonată Consiliului Local. Deci, dvs. sunteți 

șefii! Rdicați în cadrul Consiliului Local o problemă, faceți o interpelare și cereți să vi se 

răspundă pentru acest lucru și aveți acest drept. Sunteți consilier local, iar Direcția Poliției 

Locale este în subordinea Consiliului Local. 

Domnul consilier Țigănilă George: Am vrea să cunoaștem și atitudinea dvs., ca 

primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu, exact ce vă spusesem înainte! Nu e normal să 

folosească nimeni din această instituție, un obiect, un mijloc fix, un obiect de inventar, în 

scopuri personale. Nici să le ducă acasă, nici să le ia de acasă și să le aducă la Primărie, 

că cică nu are Primăria bani și aduce calculator de acasă. Lucrurile acestea nu sunt 

normale și nu mai spun, de legalitate. Nu sunt normale!  

În ceea ce privește folosirea acestora, eu cred că dumnealor au un regulament 

intern care stipulează ce trebuie să facă, cum trebuie să facă, unde trebuie să folosească. 

Că seara, după ce au fost la intervenții, au fost anumite acțiuni și în seara aceea se retrage 

acasă și nu mai lasă mașina la sediul Poliției Locale și o lasă acasă și dimineața vine, 

poate că nu ar trebui să fim acuma, acuma la moralitate discutăm, chiar mai cataloci decât 

Papa. Au fost zile, nu știu când au fost filmate și pozele dvs. puse…. Au fost zile în care 

la nivel de conducere, dumnealor au stat mult mai mult peste programul normal. Au fost 

zilele acestea cu intemperii, cu ploi, cu viscole și nu au mai ținut cont că e ora 10 seara să 

se ducă acasă sau la ora 4 să se ducă acasă și să lase mașina. Au avut, pentru că au mers 

la intervenții și au lucrat nenormat în perioada aceasta. Poza aceasta, dvs., cum este acolo, 

trebuie să o dăm mai departe și să facem o investigație, să vedem ce s-a întâmplat. 

Domnul consilier Țigănilă George: Își făcea cumpărăturile exact acolo unde este 

filmat, în șlapi și în pantaloni scurți. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci era vară! Păi, era astă vară, domnule 

consilier! De astă vară, s-a prescris în 6 luni! Ce Dumnezeu! V-ați adus aminte? Cred că 

va supărat în perioada asta și din cauza asta…. 

Domnul consilier Țigănilă George: De mai multe ori am văzut mașina parcată la 

domiciliul dânsului peste noapte. Deci, nu a fost odată pe ploaie, nu a bătut nici vântul 

sau a întârziat la diferite evenimente. Nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveți acest drept! Faceți o acțiune scrisă și o să-i 

dăm curs. V-a dat cumva amendă? 

Domnul consilier Matei Mihai: Vroiam să vă întreb și eu ce se întâmplă cu 

parcările de domiciliu, cu cele care nu au fost licitate. Ce se întâmplă cu locurile acelea? 

Am înțeles că de dimineață până la ora 1600, locul poate fi ocupat și de altcineva. Dar, 

dacă persoana respectivă pleacă în concediu, pleacă până la piață, vine și găsește locul 

ocupat. Ce se întâmplă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Poate să lase mașina pe locul vecinului dacă e 

liber, iar dacă se eliberează până vine vecinul… Nu putem pune, pentru că regula este 

clară peste tot, nu numai în Giurgiu. Este un regulament care a fost acceptat de cam toate 
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primăriile din țară. A găsit locul, acum vorba românească, nu crapă inima și moare, dacă 

o lasă alături și când s-a eliberat își pune mașina pe locul lui. Nu putem gestiona toate 

locurile de parcare, să aibă folosință integrală pentru că ne vom trezi în zona centrală, cu 

locuri care pe timpul zile sunt folosite de instituții, sunt folosite de persoane care vin 

pasager prin oraș sau trec prin oraș și atunci, am blocat toate locurile de parcare ale 

municipiului și nu avem posibilitatea ca și teren, să construim parcări supraterane. 

În ceea ce privește partea cealaltă de locuri libere, rămase după prima etapă a 

licitației și e bună această întrebare și e bine de știut pentru cetățeni. În prima etapă au 

intrat mijloacele de transport, deci, mașinile proprietate personală ale celor care locuiesc 

strict în blocul respectiv și doar o singură mașină, un singur autovehicul pe apartament. 

 În etapa a doua, cei care au două mașini, trei mașini, pot licita locurile rămase 

libere și pot să-și țină mașina pe acele locuri, iar cine n-a licitat și eu vă spun, că nu din 

rea credință nu au licitat. Foarte mulți au datorii la impozite și taxe, foarte mulți au 

amenzi mari pe care nu le-au achitat, ori nu au acel document să demonstreze că sunt în 

good standing, adică nu au datorii la impozite și taxe locale. Unii au fost mai șmecheri și 

au zis: lasă că rămân locuri libere, nu mi le ia vecinul mie și rămâne și nu plătesc. Unii au 

plătit și au fost corecți. 

Domnul consilier Matei Mihai: Tocmai asta e problema! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Unii au plătit și au fost corecți, iar ceilalți 

au zis că sunt mai șmecheri. În etapa a doua, dacă sunt în blocul respectiv, dacă sunt în 

blocuri învecinate și nu-și mai găsesc locuri de parcare în blocul lor, pot licita. În etapa a 

doua, au libertate toți. Drept urmare, se vor ocupa și acele locuri în etapa a doua, dar am 

zis să demarăm, să finalizăm odată prima etapă la toți și intrăm cu etapa a doua. 

Și încă o informație pe care trebuie s-o știți și dvs. și s-o transmiteți cetățenilor 

orașului, este faptul că s-a dat comandă pentru tăblițe care să delimiteze și să 

personalizeze acel loc. Procedura nu e simplă! S-a finalizat procedura pentru marcajul și 

semnalizarea ca zonă de parcare rezidențială, cu program cu tot și obligațiile respective, 

iar în faza a doua urmează să finalizeze licitația pentru confecționarea de tăblițe pentru 

fiecare, ca să individualizeze fiecare loc de parcare. Acestea se vor pune în fața fiecărui 

loc de parcare sau la trei locuri o tăbliță care să cuprină toate informațiile pentru toate 

cele trei mașini, cu numerele respective. Cine vine, o persoană străină din oraș care nu 

cunoaște și trage mașina acolo, să știe prima dată, că e o zonă cu parcare de rezidență, iar 

în a doua parte, să știe că dacă până la ora 4 locul acela nu e liber și e ocupat de x care a 

plătit sau că este un loc liber și nu l-a licitat nimeni și atunci, știe din blocul celălalt că e 

un loc liber și vine și licitează. 

Domnul consilier Matei Mihai: Și costurile plăcuțelor le suportă? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Primăria! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Turcu plătește! Primăria! 

Domnul consilier Țigănilă George: Vroiam să vă mai întreb ceva! De exemplu, o 

mașină cu număr de Bulgaria, vine și-mi ocupă locul de parcare. Ce fac? 

Domnul primar Barbu Nicolae: O mașină cu număr de Bulgaria dacă vă ocupă 

locul de parcare între 0800 și 1600, nu e nici o problemă, e dreptul lui. După, nu are cum! 

Nici de Bulgaria, nici de unde ar fi, nu are dreptul să vă ocupe locul. Atunci chemați 
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Poliția Locală, iar dacă ați observat astăzi, ați aprobat ca o măsură suplimentară, 

coercitivă, pentru cei care nu înțeleg să respecte legea. Dacă până acum nu plăteau decât 

amendă de circulație pentru faptul că nu respectau legea, astăzi, s-a aprobat și blocarea 

roților. Inițial, am vrut să nu blocăm roțile. Am zis că nu are sens să mai dea 200, numai 

că oamenii nu înțeleg. Se fac că lasă, că pleacă Poliția Locală de acolo și nu are ce să-mi 

facă și în acest moment am aprobat, dacă nu mă înșel, 200 de lei și suplimentar blocarea 

roților.  

Domnul consilier Țigănilă George: Poliția Locală nu lucrează până la ora 2200. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru perioada după ora 2200, găsim o soluție. Îl 

lăsăm pe domnul director adjunct să-și ducă mașina acasă și va merge ca să intervină 

pentru reclamație. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1454. 
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